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Bestyrelsen

• 2 nye medlemmer, Andreas og Kim. TC trådte ud. 9 medlemmer i alt

• 11 Bestyrelsesmøder i 2023. Derudover adskillelige udvalgsmøder, trænermøder m.m.

• Opdateret organisation med 9 udvalg og tovholdere

• Deltagelse i diverse seminarer, DBU events og events med øvrige klubber i kommunen 
og området

• Skifte på formandsposten. Tak for godt 4 år til Thomas med flotte resultater til følge



Sportslig succes

• U19-2 Sjællandsmestre 8-mands

• U15-1 Liga 2 mestre samt i 
pokalfinalen

• U13-1 i pokalsemifinalen mod 
FCK

• +45 rækkevinder 8-mands



Nyt fra afdelingerne

• Akademi: Driften samt indrangering til 2 stjerner sikret for sæsonen 2023/24 via hårdt arbejde og velvillige 
sponsorer med AB-hjerte

• Skifte af ledelse sommer 2023: Simon og Mikkel (fuldtid) samt Arif og fysisk træner (halvtid). Thomas på halvtid fra 
januar 2024

• Stilling ved vinterpausen: U19 nr. 6 i Divisionen, U17 nr. 7 i Divisionen

• 3 tidligere akademispillere i store internationale transfers i sommer samt afgørende mål for FCK i champions league 

• Ungdom: Flere medlemmer og større bredde i flere årgange

• Især U5-9 og U15-2/3 med stor succes takket være engagerede trænere og stor forældreopbakning



Nyt fra afdelingerne

• Senior: 2. senior nedrykning til serie 2. Nyt setup fra sommeren med nyt trænerteam og bedre 
rammer. Ved vinterpausen tæt på oprykning. Etableret samarbejde med 1. senior og U19-1 om brug af 
spillere. Ambitionen er oprykning

• 3. senior flot oprykning til serie 3, hvor de pt. ligger lige under midten

• Nyt seniorhold (4. senior) oprettet december 2023. 22 spillere hovedsageligt fra vores tidligere U19-2

• Nyt Old Boys 2 hold oprettet i efteråret 2023

• Stadig gang i alle ”de gamle”



Events 2023

• 2 gange Lundbergdag: Januar og november med ca. 80 deltagere pr. gang. 
Afholdes lørdag 30. november 2024

• Opstart af AB Camp for 22 unge spillere fra USA

• Nations Cup for +70 og +75 med deltagelse af landshold fra England, Wales, 
Tyskland og Danmark med flere AB’ere på begge hold

• AB Cup med deltagelse af 185 hold fra ind- og udland blev igen en stor 
succes. Flot arrangeret af ABUF. 24-26. maj i 2024 hvor målet er 200 hold



Stor tak til…
• Bestyrelsen for godt samarbejde og mange timers knoklen

• De 3 øvrige afdelingsformand for tættere samarbejde i 2023

• Hovedformanden og FU for tillid og gode møder

• AB A/S for at knytte de to afdelinger tættere sammen

• Vores Akademiledelse- og administration for et utrætteligt arbejde i med- og modvind

• Vores mange medlemmer - unge som gamle, elite som bredde – for loyalt at leve op til vores værdier og 
bruge gode timer sammen på Danmarks smukkeste anlæg

• De mange forældre der troligt bakker op om deres børn og støtter AB

• Og sidst men bestemt ikke mindst: Vores trænere og frivillige der yder en kæmpe indsats for klubben 
hver dag!



2024

• Fokus på Akademiets fortsatte drift, niveau og potentiale

• Etablering af nye og spændende events

• 135 års jubilæum

• Definition af ”AB Ånd og Kultur”

• Sportslige ambitioner for seniorholdene

• Flere trænerarrangementer

• ”Hjerne & Hjerte” – det hele menneske



Økonomi og 
Budget



Valg af kasserer 
for to år

• Torben ”Lubber” 
Knudsen (ønsker 
genvalg)



Valg af medlemmer til bestyrelsen for et år

• Thomas Baadsgaard (Næstformand)

• Tor Lack-Pedersen (Ungdomsformand)

• Martin Frost

• Andreas Jørgensen

• Søren Soll-Johanning

• Victor Thygesen

• Henrik Blauert

• Alfred S. Andresen (Nyvalg)

• Ikke på valg: Kim Ragle (Formand)



Indkomne forslag

Jeg skriver til dig/AB for at gøre opmærksom på de rigtig dårlige baneforhold på Lille Kunststofbane. Jeg har nu 
spillet i AB i over 45 år, og spiller 2 gange om ugen. Men forholdene på Den Lille Kunststofbane er nu så 
dårlige, at jeg efter hver gang har ualmindelig ondt i knæ og ryg dagen efter. Og jeg er ikke den eneste på 
holdet, der lider under den forkert konstruerede bane – også mange andre på vores hold og andre hold har de 
samme problemer. Til orientering kan jeg fortælle, at jeg selvfølgelig ligesom mange andre har gjort alt for 
mildne symptomerne fra den stenhårde bane ved anvendelse af specialstøvler og brug af tykke Gel-såler, men 
det hjælper ikke. Til orientering kan jeg fortælle, at Den Store Kunststofbane er meget, meget bedre.

Jeg vil meget gerne vide, hvad AB har tænkt sig at gøre ved dette?
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